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PR O T O K Ó Ł  NR  XXXVI/2021 

Z XXXVI SESJI RADY GMINY STARE BABICE 
która odbyła się w dniu 26 sierpnia 2021 r. 

 
 

Miejsce obrad: Urząd Gminy Stare Babice ul. Rynek 21 
Przewodniczący obrad: Przewodniczący Rady Gminy Henryk 

Kuncewicz   
Rozpoczęcie obrad:  godz. 14:00 
Zakończenie obrad: godz. 15:30 
Stan radnych: 15 
Obecnych na sesji: 12 

 
W sesji uczestniczyli: 
1. Przewodniczący Rady Gminy Henryk Kuncewicz  
2. Radni: Ewa Kawczyńska, Paweł Karczmarek, Radosław Karpiński, Kazimierz Lade, 

Marta Pamięta, Jerzy Piętocha, Leszek Poborczyk, Lucyna Skrzeczkowska, Dariusz 
Sobczak, Michał Starnowski, Jadwiga Wasiak. (nieobecni Remigiusz Fijołek, 
Krzysztof Szuba, Dorota Zwolińska) 

3. Sławomir Sumka  Wójt Gminy 
4. Lidia Engler  Naczelnik Wydziału Budżetowo-Księgowego 
5. Sebastian Mróz  Radca Prawny  
6. Grzegorz Zarychta Radca Prawny Urzędu Gminy 
7. Anna Błażejewska Kierownik Biura Obsługi Rady Gminy 
8. Waldemar Domżał Dyrektor Techniczny Obiektów GPK Eko-Babice Sp. z o.o. 
9. Andrzej Karpiński Komendant Straży Gminnej Stare Babice 
10. Marcin Łasiński  Prezes GPK Eko-Babice Sp. z o.o. 

 
 

1. Otwarcie sesji. 
 
Przewodniczący Rady Gminy H. Kuncewicz otworzył obrady XXXVI sesji Rady Gminy Stare 
Babice, stwierdzając iż w sesji uczestniczy 12 radnych, co stanowi quorum, przy którym 
Rada Gminy może obradować i podejmować uchwały. Powitał uczestników sesji. 
Przypominał, że obrady Rady Gminy są transmitowane na kanale YouTube, uczulił aby nie 
posługiwać się danymi osobowymi. 
 
Przewodniczący Rady Gminy H. Kuncewicz poinformował, że w dniu 20 sierpnia 2021 r. 
wpłynął do niego wniosek Wójta Gminy Stare Babice Sławomira Sumki o zwołanie sesji 
Rady Gminy w sprawie podjęcia pięciu uchwał. Odczytał wniosek: 

1. Uchwała w sprawie przystąpienia do realizacji ogólnopolskiego programu 
profilaktycznego badań ultrasonograficznych pod nazwą  „Nie nowotworom u dzieci 
w 2021 r.” 
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2. W sprawie realizacji projektu pod nazwą „Budowa całorocznego targowiska 
Gminnego Mój Rynek” w Borzęcinie Dużym. 

3. W sprawie zmian w uchwale budżetowej w Gminie Stare Babice na rok 2021. 
4. W sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej w Gminie Stare Babice na lata 

2021 – 2036. 
5. W sprawie przekazania projektu regulaminu dostarczania wody i odprowadzania 

ścieków do organu regulacyjnego.  
 

Przewodniczący Rady Gminy H. Kuncewicz poinformował, że zgodnie z art.  
20 ust. 3 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym i Statutem Gminny Stare 
Babice, Przewodniczący zobowiązany jest zwołać sesję nie później niż w ciągu 7 dni od dnia 
złożenia wniosku.  Dodał, że zgodnie z art. 20 ust. 1a i ust. 4 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o 
samorządzie gminnym, rada gminy może wprowadzić zmiany w porządku obrad 
bezwzględną większością głosów, z tym że dodatkowo wymagana jest zgoda 
wnioskodawcy. 
 
Przewodniczący Rady Gminy H. Kuncewicz zapytał czy są wnioski do zmiany porządku 
obrad.  
 
Radny M. Starnowski poprosił o zmianę porządku obrad tak, aby punktem pierwszym był 
dotychczasowy punkt piąty tj. rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przekazania 
projektu regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków do organu regulacyjnego. 
 
Przewodniczący Rady Gminy H. Kuncewicz zapytał Wójta czy wyraża zgodę na taką 
zmianę. 
 
Wójt Gminy S. Sumka zgodził się.  
 
Przewodniczący Rady Gminy H. Kuncewicz poddał pod głosowanie wniosek radnego. 
 
Wniosek został przyjęty jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 12 radnych.  
(„Za” głosowali: Paweł Karczmarek, Radosław Karpiński, Ewa Kawczyńska, Henryk 
Kuncewicz, Kazimierz Lade, Marta Pamięta, Jerzy Piętocha, Leszek Poborczyk, Lucyna 
Skrzeczkowska, Dariusz Sobczak, Michał Starnowski, Jadwiga Wasiak). 
 
Porządek obrad przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie sesji.  
2. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przekazania projektu regulaminu 

dostarczania wody i odprowadzania ścieków do organu regulacyjnego. 
3. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do realizacji 

ogólnopolskiego programu profilaktycznego badań ultrasonograficznych pod nazwą  

„Nie nowotworom u dzieci w 2021 r.” 

4. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie realizacji projektu pod nazwą „Budowa 
całorocznego targowiska Gminnego Mój Rynek” w Borzęcinie Dużym. 

5. Rozpatrzenie projektu w sprawie zmian w uchwale budżetowej w Gminie Stare 
Babice na rok 2021. 
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6. Rozpatrzenie projektu w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej 
w Gminie Stare Babice na lata 2021 – 2036. 

7. Zakończenie obrad. 
 

2. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przekazania projektu 

regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków do organu 

regulacyjnego. 

   

Przewodniczący Rady Gminy H. Kuncewicz poinformował, że dyskusja na ów temat 

prowadzona była podczas posiedzenia komisji, która odbyła się przed sesją, w związku 

z czym nastąpi kontynuacja omawiania tego punktu.  

Przewodniczący Rady Gminy H. Kuncewicz otworzył dyskusję nad projektem uchwały 

i przywołał dotychczasowy brak odpowiedzi na pytanie odnośnie braku §4 w regulaminie. 

 

Radca Prawny GPK Eko-Babice Sp. z o.o. S. Mróz poinformował, że zapis §4 ust. 1 nie 
znalazł się w nowym projekcie regulaminu, ponieważ treść ta znajduje się w ustawie i 
regulamin jako akt prawa miejscowego nie może powielać zapisów ustawowych, na co 
szczególnie zwracał uwagę organ nadzoru – Wojewoda. Gdyby taki zapis powtórzył się w 
regulaminie, stwierdzona byłaby jego nieważność. 
 
Radny L. Poborczyk przywołał zadane uprzednio w rozmowie telefonicznej z Prezesem 

Eko-Babice pytania. Zapytał o rozdział 3 §6 pkt. 5 - o przedstawianie schematu wewnętrznej 

instalacji za wodomierzem głównym. Kolejnym pytanie odnosiło się do rozdziału 5 §12 – 
skąd zmiany odnośnie zwrotu wybudowanej przez mieszkańca instalacji wodociągowo-
kanalizacyjnej, dlaczego zwrot, który kiedyś wynosił od 60% do 40% teraz wynosi do 30%, 
skoro większość sieci kanalizacyjnej budowana jest ze środków unijnych. Kolejna poruszona 

kwestia dotyczyła rozdziału 9 §23 pkt.2 czyli zastępczego poboru wody – jaka najdalsza 
odległość może być wskazana dla mieszkańca – czy do mieszkańców, którzy mają daleko do 
zastępczego poboru wody dostarczony będzie beczkowóz, czy ci muszą na własną rękę do 

niego dotrzeć. Następny poruszony punkt dotyczył rozdziału §29 pkt. 2 i 3, które w ocenie 
Radnego powinny być zamienione. Dodatkowo Radny wspomniał, że jego zdaniem 
w regulaminie zabrakło ewentualnych rekompensat za złą jakość wody, lub dłuższy jej brak 
i brak możliwości korzystania z kanalizacji. 
 
Prezes GPK Eko-Babice Sp. z o.o. M. Łasiński zanim przeszedł do odpowiedzi na zadawane 
pytania nadmienił, że EKO-Babice wprowadziło możliwość kontaktowania się z radnymi w 
każdej niezbędnej sytuacji, by na porządku dziennym móc rozwiewać wszelkie powstające 
wątpliwości. Oddał głos Radcy Prawnemu Eko-Babice. 
 
Radca Prawny GPK Eko-Babice Sp. z o.o. S. Mróz wypowiedział się na temat odpłatnego 
przyjmowania sieci i urządzeń wod.-kan. przez przedsiębiorstwo od inwestorów. 
Poinformował, że ustawa nie daje możliwości, by tę kwestię regulować w regulaminie. 
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Kwestia ta może być natomiast regulowana w umowach pomiędzy inwestorem a 
przedsiębiorstwem. Dodał, że faktycznie wcześniej kwoty te zwracane były na jakimś 
określonym poziomie procentowym kosztów inwestycji, teraz natomiast jest to robione 
zgodnie z uchwałą przyjętą w przedsiębiorstwie – są to jasne, transparentne reguły 
dotyczące wszystkich inwestorów – jednakże owa kwestia nie mogła znaleźć się w 
regulaminie.  
 
Dyrektor Techniczny Obiektów GPK Eko-Babice Sp. z o.o. W. Domżał  odpowiedział na 
pierwsze zadane przez Radnego pytanie dotyczące schematu instalacji wewnętrznej. 
Poinformował, że jeżeli przedsiębiorstwo dojdzie z właścicielem lub zarządcą do wniosku, 
żeby rozliczać taki budynek wielolokalowy na podstawie wszystkich wodomierzy będących 
w budynku, powinni znać ich umiejscowienie, dlatego też potrzebny jest schemat, jednakże 
istotne jest to tylko w przypadku budynków wielolokalowych. 
 
Radny L. Poborczyk dopytał, czy dobrze rozumie kwestię wszystkich punktów czerpalnych. 
 
Dyrektor Techniczny Obiektów GPK Eko-Babice Sp. z o.o. W. Domżał  odpowiedział, że 
wodomierz powinien być zamontowany przed wszystkimi punktami czerpalnymi, dzięki 
czemu przedsiębiorstwo ma pewność, że nikt nie kradnie wody.  
 
Radny L. Poborczyk zakwestionował istotę ilości punktów poboru, jeśli znajdują się one za 
wodomierzem.  
 
Dyrektor Techniczny Obiektów GPK Eko-Babice Sp. z o.o. W. Domżał  stwierdził 
konieczność posiadania schematu całej instalacji, by móc wytyczyć najlepszy możliwy punkt 
usytuowania wodomierza. 
  
Przewodniczący Rady Gminy H. Kuncewicz wyraził swoje zdziwienie taką koniecznością, 
ponieważ do tej pory nigdy nie było problemu z założeniem wodomierza. Stwierdził, że 
w takim wypadku koniecznym byłoby dodanie w regulaminie paragrafu zakazu montowania 
nowych punktów czerpalnych przed wodomierzem. Uznał, że zakładający wodomierz 
monter, nawet bez posiadania projektu wie, gdzie wodomierz powinien być postawiony.  
 
Dyrektor Techniczny Obiektów GPK Eko-Babice Sp. z o.o. W. Domżał  przypomniał, że 
zapis ten dotyczy jedynie budynków wielolokalowych. Jeśli przedsiębiorstwo podejmie 
decyzję rozliczania lokalu oddzielnie, niezbędny będzie schemat punktów czerpalnych.  
 
Prezes GPK Eko-Babice Sp. z o.o. M. Łasiński zaznaczył, że paragraf ów nie jest celowo 
wymierzony w konkretnych właścicieli i mieszkańców. Schemat jest konieczny do 
rozmieszczenia w sposób właściwy wodomierzy.  
 
Radca Prawny GPK Eko-Babice Sp. z o.o. S. Mróz wrócił do pytania odnośnie kolejności 
dostarczania wody na cele przeciwpożarowe. Przyznał rację Radnemu, jednak jego zdaniem 
przepisy te mogą funkcjonować równolegle bez sprawiania między nimi kolizji.  
 
Radny L. Poborczyk uznał, ze kolejność tych zapisów nie jest dla niego logiczna. 
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Dyrektor Techniczny Obiektów GPK Eko-Babice Sp. z o.o. W. Domżał przeszedł do 
udzielenia odpowiedzi na inne z zadanych pytań, odnoszące się do czasu usuwania awarii 
i zastępczego poboru wody. Przyznał, że przyjęte na usunięcie awarii 12 godzin nie jest 
uregulowane konkretnymi przepisami, jednakże większość przedsiębiorstw 
wodociągowych przyjmuje podobny czas, który to z doświadczenia pokazuje, że 
gospodarstwa domowe są w stanie przez ten czas sobie poradzić, a przedsiębiorstwo jest 
zazwyczaj w stanie uporać się z awarią, tym samym nie musząc podstawiać zastępczego 
poboru wody. Jeśli po tym czasie nie uda się naprawić awarii – firma zobowiązana jest 
zapewnić zastępczy punkt poboru wody. Dodał, że przedsiębiorstwo wodociągowe 
wyposażone jest w odpowiedni sprzęt, który będzie w stanie zapewnić dostęp do wody 
mieszkańcom za uprzednim poinformowaniem ich. 
 
Radca Prawny GPK Eko-Babice Sp. z o.o. S. Mróz dodał, że przedsiębiorstwo będzie starało 
się jak najszybciej usunąć istniejącą awarię, bez zbędnej zwłoki. Dodatkowo w innych, 
zaakceptowanych już przez Wody Polskie regulaminach okres 12 godzin jest akceptowany.  
 
Radny M. Starnowski podziękował za możliwość kontaktowania się przedstawicielki Eko-

Babic z radnymi. Pierwszym z wzbudzających wątpliwości punktem jest pkt. 1 §14 mówiący, 
że przedsiębiorstwo wydaje warunki przyłączenia, które to są odpłatne, co jego zdaniem 
zabrakło w regulaminie. 
 
Radca Prawny GPK Eko-Babice Sp. z o.o. S. Mróz wtrącił, że nowelizacja ustawy zniosła 
odpłatność. Warunki wydawane są nieodpłatnie, co należało zmienić w regulaminie.  
 

Radny M. Starnowski wrócił do zadawania pytań. Tym razem zauważył, że w rozdziale 9 §3 
nie jest zaznaczone w jaki sposób przedsiębiorstwo informuje odbiorców. Zasugerował 
dodanie punktu 3 do owego paragrafu, który w jasny sposób poinformuje o konkretnych 
sposobach informowania.  
 

Radca Prawny Eko-Babice S. Mróz zapytał czy zapis ust. 6 §8 mówiący o sposobach 
komunikowania się jest satysfakcjonujący dla Radnego. Stwierdził, że zapis ów można 
dodać, jednakże przedsiębiorstwo zobligowane jest do składania oświadczeń woli na 
zewnątrz w takiej formie, w jakiej regulują to przepisy prawa polskiego. Wolą 
przedsiębiorstwa jest poinformowanie w jak najszybszej formie.  
 
Radny M. Starnowski nalegał, by zasugerowany przez niego zapis znalazł się w regulaminie, 
by później nie wynikały z tego żadne problemy. 
 
Radca Prawny Eko-Babice S. Mróz zgodził się na umieszczenie takiego zapisu. 
 

Radny M. Starnowski zgłosił kolejną uwagę, tym razem odnoszącą się do §29 rozdziału 11 
i stwierdzenia „jednostka straży pożarnej”, które jest w jego ocenie błędne. Następnie błędu 
doszukał się w zapisie, że jednostka straży pożarnej zobowiązana jest do niezwłocznego 
przekazywania powiadomień przedsiębiorstwu wodno-kanalizacyjnemu. Dyżurny stanowiska 
kierowania w przypadku zdarzenia musi obsłużyć całe zdarzenie łącznie z korespondencją 
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radiową, więc jego obowiązkiem nie jest powiadamianie wszystkich przedsiębiorstw wodno-
kanalizacyjnych w powiecie. W związku z tym jednostka ochrony p.poż w pkt. 2 zamiast 
„jednostki straży pożarnej” Radny sugeruje zmianę na „dyżurnego SKKGPSP” i dodanie 
sformułowania „w miarę możliwości”.  
 
Radca Prawny GPK Eko-Babice Sp. z o.o. S. Mróz uznał, że wolą przedsiębiorstwa jest, by 
zapis ten był jak najbardziej ogólny, by nie okazało się, że ustawa zmieni strukturę 
organizacyjną straży pożarnej i koniecznym będzie zmiana regulaminu Eko-Babice.  
 
Prezes Eko-Babice M. Łasiński zaznaczył jak cenne są uwagi Radnego, jednakże 
przedsiębiorstwo pragnie uniknąć wysokiego poziomu szczegółowości, by uniknąć 
konieczność zmiany regulaminu.  
 
Radny M. Starnowski zaproponował zmianę „jednostki straży pożarnej” na „jednostki 
ochrony przeciwpożarowej”, a zapis „niezwłocznie” na „w miarę możliwości”. 
 
Radca Prawny GPK Eko-Babice Sp. z o.o. S. Mróz stwierdził, że zapis „w miarę możliwości” 
może powodować niewykonywanie tej czynności. 
 
Radny M. Starnowski powiedział, żeby przedstawiciele Eko-Babice zastanowili się nad 
sformułowaniem i przeszedł do kolejnego punktu – pkt. 4 ilość wody pobieranej na cele 
p.poż wraz ze wskazaniem miejsca i daty. Radny proponuje wykreślenie zapisu „wraz ze 
wskazaniem miejsca i daty poboru”.   
 
Radca Prawny GPK Eko-Babice Sp. z o.o. S. Mróz wytłumaczył, że regulamin Eko-Babice 
tworzony jest dla Gminy, przedsiębiorstwa i społeczności lokalnej i nie powinno się w nim 
dawać dużych uprawnień jednostkom straży pożarnej, bo przedsiębiorstwo chciałoby mieć 
pełną wiedzę i możliwość weryfikacji tego. Regulamin ten jest aktem prawa miejscowego 
i obowiązuje wszystkich na terenie funkcjonowania Gminy.  
 
Radny M. Starnowski nie zgodził się ze zdaniem mecenasa i przeszedł do omawiania 
swoich dalszych wątpliwości i uwag w stosunku do zapisów w regulaminie. W związku 
z czym nawiązała się dyskusja między stronami.  
 
Przewodniczący Rady Gminy H. Kuncewicz zapytał, czy ktoś jeszcze chciałby zabrać głos.  
 
Radca Prawny GPK Eko-Babice Sp. z o.o. S. Mróz podziękował za uwagę radnego odnośnie 
zmiany terminologii  „jednostka straży pożarnej” na „jednostka ochrony przeciwpożarowej”, 
na co Radny przystał, w związku z czym Mecenas poprosił Wójta o zgłoszenie poprawki w 
§29 ust. 2, 3, 4 na wcześniej wspomnianą zmianę.  
 
Radny L. Poborczyk powrócił do wcześniej zadanego pytania dotyczącego rekompensat.  
 
Dyrektor Techniczny Obiektów GPK Eko-Babice Sp. z o.o. W. Domżał powiedział, że 
istnieje możliwość uzyskania rekompensat, o czym mówi §28.  
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Radna L. Skrzeczkowska zadała pytanie odnośnie określonych w rozdziale 6 warunków 
technicznych, które mogą spowodować brak możliwości do usług wodno-kanalizacyjnych.  
 
Dyrektor Techniczny Obiektów GPK Eko-Babice Sp. z o.o. W. Domżał wyjaśnił ów proces. 
Oznajmił, że nie każdą nieruchomość z różnych powodów można podłączyć do sieci, jednak 
zazwyczaj dotyczy to dużych odbiorców, których podłączenie zakłóciłoby możliwość 
korzystania z sieci przez innych odbiorców.  
 
Przewodniczący Rady Gminy H. Kuncewicz nadmienił kolejną kwestię.  
 
Prezes GPK Eko-Babice Sp. z o.o. M. Łasiński powiedział o spotkaniu wewnętrznym na 
temat wieloletniego planu inwestycyjnego spółki. 
 
Radca Prawny GPK Eko-Babice Sp. z o.o. S. Mróz poprosił za pośrednictwem 
Przewodniczącego i Wójta o zgłoszenie autopoprawki dotyczącej wykreślenia nazwy 
Gminnego Przedsiębiorstwa Komunalnego. 
 
Wójt Gminy S. Sumka zgłosił autopoprawki, o które został poproszony – w zakresie §1 
poprosił o wykreślenie słów „Gminnego Przedsiębiorstwa Komunalnego Eko-Babice spółka 
z.o.o. w Starych Babicach” i pozostawienie zapisu „Przedsiębiorstwo wodociągowo-
kanalizacyjne”. W §24 poprosił, by po słowach „w przewidywanym czasie ich trwania” 
pojawiło się sformułowanie  „w sposób zwyczajowo przyjęty”. Kolejną kwestią był rozdział 11 
§29 w pkt.2, 3 i 4, by zamiast słów „jednostka straży pożarnej” pojawiło się sformułowanie 
„jednostka ochrony przeciwpożarowej”. 
 
Przewodniczący Rady Gminy H. Kuncewicz działając zgodnie ze Statutem Gminy złożył 

wniosek o nieodczytywanie projektu uchwały i poddał go pod głosowanie.  

Wniosek został przyjęty jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 12 radnych.  
 
Przewodniczący Rady Gminy H. Kuncewicz przedstawił projekt uchwały pod głosowanie: 
Uchwała Nr XXXVI/381/2021 w sprawie przekazania projektu regulaminu 

dostarczania wody i odprowadzania ścieków do 
organu regulacyjnego.  

- podjęta została w głosowaniu jawnym 11 głosami „za”, przy 1 głosie „przeciw” i braku 
„wstrzymujących się”, przy obecności 12 radnych. 
(„Za” głosowali: Paweł Karczmarek, Radosław Karpiński, Ewa Kawczyńska, Henryk 
Kuncewicz, Kazimierz Lade, Marta Pamięta, Jerzy Piętocha, Leszek Poborczyk, Lucyna 
Skrzeczkowska, Dariusz Sobczak, Jadwiga Wasiak; „przeciw”: Michał Starnowski). 
 
Prezes GPK Eko-Babice Sp. z o.o. M. Łasiński podziękował za podjęcie uchwały. 
 

3. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do realizacji 

ogólnopolskiego programu profilaktycznego badań ultrasonograficznych 

pod nazwą  „Nie nowotworom u dzieci w 2021 r.” 
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Przewodniczący Rady Gminy H. Kuncewicz poinformował, że dyskusja na ten temat 
prowadzona była podczas posiedzenia komisji, która odbyła się przed sesją.  
 
Przewodniczący Rady Gminy H. Kuncewicz otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

Radni nie zgłosili pytań. 

Przewodniczący Rady Gminy H. Kuncewicz działając zgodnie ze Statutem Gminy złożył 

wniosek o nieodczytywanie projektu uchwały i poddał go pod głosowanie.  

 
Wniosek został przyjęty jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 12 radnych.  
Przewodniczący Rady Gminy H. Kuncewicz przedstawił projekt uchwały pod głosowanie: 
Uchwała Nr XXXVI/382/2021 w sprawie przystąpienia do realizacji ogólnopolskiego 

programu profilaktycznego badań 
ultrasonograficznych pod nazwą  „Nie nowotworom 
u dzieci w 2021 r.”. 

podjęta została jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 12 radnych. 
(„Za” głosowali: Paweł Karczmarek, Radosław Karpiński, Ewa Kawczyńska, Henryk 
Kuncewicz, Kazimierz Lade, Marta Pamięta, Jerzy Piętocha, Leszek Poborczyk, Lucyna 
Skrzeczkowska, Dariusz Sobczak, Michał Starnowski, Jadwiga Wasiak). 
 
Wójt Gminy S. Sumka podziękował za podjęcie uchwały. 
 
Przewodniczący Rady Gminy H. Kuncewicz wspomniał, że podczas posiedzenia Obrad 
Komisji zgłoszono autopoprawkę, która zmieniła pkt. 2 §3, zmieniając kwotę z 300 na 400 zł. 
W związku z tym zsumowana kwota to 11 600 zł. 
 

4. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie realizacji projektu pod nazwą 

„Budowa całorocznego targowiska Gminnego Mój Rynek” w Borzęcinie 

Dużym. 

 
Przewodniczący Rady Gminy H. Kuncewicz poinformował, że dyskusja na ten temat 
prowadzona była podczas posiedzenia komisji, która odbyła się przed sesją.  
 
Przewodniczący Rady Gminy H. Kuncewicz otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

Radni nie zgłosili pytań. 

Przewodniczący Rady Gminy H. Kuncewicz działając zgodnie ze Statutem Gminy złożył 

wniosek o nieodczytywanie projektu uchwały i poddał go pod głosowanie.  

 
Wniosek został przyjęty jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 12 radnych.  
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Przewodniczący Rady Gminy H. Kuncewicz przedstawił projekt uchwały pod głosowanie: 
Uchwała Nr XXXVI/383/2021 w sprawie realizacji projektu pod nazwą „Budowa 

całorocznego targowiska Gminnego Mój Rynek” 
w Borzęcinie Dużym. 

- podjęta została w głosowaniu jawnym 7 głosami „za”, przy 1 głosie „przeciw” i 4 
„wstrzymujących się”, przy obecności 12 radnych. 
(„Za” głosowali: Kazimierz Lade, Marta Pamięta, Jerzy Piętocha, Lucyna Skrzeczkowska, 
Dariusz Sobczak, Michał Starnowski, Jadwiga Wasiak; „przeciw” Henryk Kuncewicz; 
„wstrzymali się”: Paweł Karczmarek, Radosław Karpiński, Ewa Kawczyńska, Leszek 
Poborczyk). 
. 

5. Rozpatrzenie projektu w sprawie zmian w uchwale budżetowej w Gminie 

Stare Babice na 2021 rok. 

 
Przewodniczący Rady Gminy H. Kuncewicz zapytał, czy ktoś chciałby zabrać głos w tej 
sprawie.  
 
Radny R. Karpiński nawiązał do zmian budżetowych i rozbudowy w szkole podstawowej 
w Zielonkach-Parceli. Nadmienił, że planowana jest komisja oświaty, podczas której 
omawiany będzie ten punkt. Zaprosił zgromadzonych na posiedzenie komisji. 
 
Radny L. Poborczyk zapytał o kwestię funduszu sołeckiego we wsi Blizne Łaszczyńskiego.  
 
Wójt Gminy S. Sumka podziękował radnemu za zgłoszenie nieprawidłowości i zgłosił 
autopoprawkę tj. dopisanie w jej ramach: dofinansowanie projektu dotyczącego jakości 
powietrza o jeden czujnik na terenie gminnej działki przy ul. Łaszczyńskiego 23. 
 
Przewodniczący Rady Gminy H. Kuncewicz poinformował, że autopoprawka została 
zapisana i przekazał głos Radnemu Karczmarkowi. 
 
Radny P. Karczmarek zapytał o kwestię funduszu sołeckiego we wsi Lipków. 
 
Wójt Gminy S. Sumka poinformował radnego o środkach, które sołectwo dostaje jako 
dotację, dodatkowo zgłosił autopoprawki z posiedzenia obrad komisji. 
 
Naczelnik Wydziału Budżetowo-Księgowego L. Engler zgłosiła autopoprawki do 
uzasadnienia dotyczącego zmian w uchwale budżetowej. W dochodach majątkowych 
poprosiła o poprawienie kwoty w rozdziale 500 – handel na kwotę 350 000 zł. Dodatkowo 
w uzasadnieniu do wydatków w rozdziale 710 – działalność usługowa, w rozdziale 710.04 
plany zagospodarowania przestrzennego  - uzasadnienie otrzymuje brzmienie: „Nie zostały 
podpisane wszystkie planowane umowy w projektowanych zmianach planów miejscowych. 
Kwota będzie przeniesiona z roku 2021, na rok 2022, zadania ujęte w WPF”. Następnie 
w rozdziale 710.12 ostatnie zdanie otrzymuje brzmienie: „W przypadku osiągnięcia 
wymaganej ilości wniosków w roku bieżącym przystąpimy do podjęcia uchwały, natomiast  
wydatkowanie środków nastąpi w 2022 roku”. W rozdziale 750.75 – promocja jednostek 
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samorządu terytorialnego – uzasadnienie otrzymuje brzmienie: „Z przeznaczeniem na 
przeprowadzenie szkolenia dla sołtysów”. 
 
Radna L. Skrzeczkowska dopytała odnośnie kwestii szkolenia dla sołtysów.  
 
Wójt Gminy S. Sumka odpowiedział na pytanie radnej, wspominając o wcześniejszych 
konsultacjach. 
 
Przewodniczący Rady Gminy H. Kuncewicz działając zgodnie ze Statutem Gminy złożył 

wniosek o nieodczytywanie projektu uchwały i poddał go pod głosowanie.  

Wniosek został przyjęty jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 12 radnych.  
 
Przewodniczący Rady Gminy H. Kuncewicz przedstawił projekt uchwały pod głosowanie: 
Uchwała Nr XXXVI/384/2021 w sprawie zmian w uchwale budżetowej w Gminie 

Stare Babice na 2021 rok. 
podjęta została jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 12 radnych. 
(„Za” głosowali: Paweł Karczmarek, Radosław Karpiński, Ewa Kawczyńska, Henryk 
Kuncewicz, Kazimierz Lade, Marta Pamięta, Jerzy Piętocha, Leszek Poborczyk, Lucyna 
Skrzeczkowska, Dariusz Sobczak, Michał Starnowski, Jadwiga Wasiak). 
 
 

6. Rozpatrzenie projektu w sprawie zmian w wieloletniej prognozie 

finansowej w Gminie Stare Babice na lata 2021 – 2036. 

 
Przewodniczący Rady Gminy H. Kuncewicz poinformował, że dyskusja na ten temat 

prowadzona była podczas posiedzenia komisji, która odbyła się przed sesją.  

Przewodniczący Rady Gminy H. Kuncewicz otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

Radni nie zgłosili pytań. 

Przewodniczący Rady Gminy H. Kuncewicz działając zgodnie ze Statutem Gminy złożył 

wniosek o nieodczytywanie projektu uchwały i poddał go pod głosowanie.  

Wniosek został przyjęty jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 12 radnych.  
 
Przewodniczący Rady Gminy H. Kuncewicz przedstawił projekt uchwały pod głosowanie: 
Uchwała Nr XXXVI/385/2021 w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej 

w Gminie Stare Babice na lata 2021 -2036. 
podjęta została jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 12 radnych. 
(„Za” głosowali: Paweł Karczmarek, Radosław Karpiński, Ewa Kawczyńska, Henryk 
Kuncewicz, Kazimierz Lade, Marta Pamięta, Jerzy Piętocha, Leszek Poborczyk, Lucyna 
Skrzeczkowska, Dariusz Sobczak, Michał Starnowski, Jadwiga Wasiak). 
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7. Zakończenie obrad. 
 
Przewodniczący Rady Gminy H. Kuncewicz stwierdził wyczerpanie porządku obrad i ogłosił 
zamknięcie XXXVI sesji Rady Gminy Stare Babice.  
 

WICEPRZEWODNICZĄCY    PRZEWODNICZĄCY 
                   RADY GMINY            RADY GMINY 

(-) Remigiusz FIJOŁEK    (-) Henryk KUNCEWICZ 
 
 
 
Protokół sporządziła:  
Sara Obarska 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Nagranie audio z obrad XXXVI sesji Rady Gminy Stare Babice dostępne jest na stronie  
internetowej https://starebabice.bip.net.pl/ w zakładce Rada Gminy. 

https://starebabice.bip.net.pl/

